
Geacht Statenlid, 
 
We vinden het jammer dat Eindhoven/Brabant de titel Culturele Hoofdstad 2018 niet heeft kunnen 
binnenhalen.  
Bijzonder jammer omdat het in de ogen van velen een unieke kans was en omdat het de bijzondere 
positie die Brabant heeft nog eens had kunnen versterken. Niet alleen in cultureel opzicht maar ook 
als plaats voor innovatie en vernieuwing. 
 
Daarover zijn de afgelopen maanden met overtuiging belangrijke dingen gezegd door politieke 
bestuurders, vertegenwoordigers uit het bedrijfsleven en door het culturele veld.  
Niet in de laatste plaats ging het daarbij over een groeiende samenwerking tussen de Brabantse 
steden, het belang daarvan, en de rol die kunst en cultuur daarin kunnen vervullen.  
De woorden die daarbij gesproken zijn blijven ondanks de verkiezing van een andere stad even waar.  
Het gevaar dreigt nu dat er snel weer wordt overgegaan tot de orde van de dag. Daarmee zou de 
unieke kans om de vijf Brabantse steden dichter bijeen te brengen verloren gaan. 
 
De culturele instellingen in Brabant, verenigd in “De kunst van Brabant”, doen bij deze een beroep op 
u met de vraag, nu onze regio weliswaar geen Culturele Hoofdstad zal zijn in 2018, het ideeëngoed 
dat achter de wens en de wil daartoe zit niet overboord te zetten.  
Wij vragen u pas op de plaats te maken en de rust te nemen voor een goede overweging. Met name 
het voorlopig vasthouden aan de gereserveerde middelen lijkt ons daarbij van belang. Inzet van die 
middelen vergroot immers de kans om de intensieve samenwerking met de steden te continueren. 
Wat dat betreft geven ook de geluiden die we in de steden sinds vrijdag opvangen veel vertrouwen. 
 
Met enig geduld kan vanuit het warme enthousiasme van velen in de afgelopen periode een nieuwe 
koers worden uitgezet. Ideeën zijn er te over. Overheid, bedrijfsleven, onderwijs en cultureel veld 
hebben elkaar gevonden en vooralsnog zijn de middelen gereserveerd. 
 
Innovatie vanuit samenwerking brengt Brabant verder.  
De cultuur in Brabant kan daaraan extra impulsen geven. ”De kunst van Brabant” wil daarin graag een 
partner zijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de vereniging “De kunst van Brabant” (voorheen C10), 
 
Rien van der Vleuten.  
voorzitter 
 


